12. CYCLORAMA
You see, Cathy, they call this museum the Cyclorama because of the big round painting, “The Battle of Atlanta”, we just looked at. It also has objects from the Civil War.
Did you know that it is also the world’s largest painting?

This map shows the history of the Civil War. This was the largest, most deadly and most expensive war of the 19th century.

The Civil War was the first modern war, and it was the first war in history with iron warships, and the first in which the railroad played an important role.

This train is called “Texas” and it is more than 150 years old. It was used during the Civil War. It’s too bad that we can’t get closer to it.
It is a steam locomotive. People had to heat the water with coal to make steam. Can you see where the smokestack is?

After we finish looking at the exhibition, we can go to the gift shop where you can pick out a model train to take home. It will remind you of your trip to the museum.

Even though you will learn about this in school, it’s fun and interesting to be able to see it in a museum.

And here you don’t have to listen to a boring teacher talk all day long!

You know, honey, there is a lot to learn in this museum. Maybe we should take a guided tour.
Maybe you’re right. There must be a guided tour. I can walk over to the entrance and see when it begins.

I asked about a guided tour at visitor’s information. They told me that the next one begins in one hour. We can look at a couple more exhibits until then.

That sounds fine. By the way, can you tell us something about this here?

Actually, this is a new exhibit. I am afraid I can’t tell you much about it!

But it sure looks interesting. Do you see that there? What do you think that might be?

Well, it has to something to do with the train. The sigh there says it is also from the 19th century, but it doesn’t say what it is.
They really should put better signs on the exhibits. But we can ask our tout guide when he comes.

Look over here! That is really interesting. These are some of the things that people found at the battlefield, and then donated to the museum.

Many of the soldiers used their own weapons in the Civil War and this is one of the oldest. I think this is one of the most interesting pieces in this museum.

You know, after we leave the museum, we can go look at the battlefield too. Somebody told me that if we are lucky, we can still find old bullets from the Civil War.

We should go start our tour now. I think your mother is 
already waiting for us over there.
Видишь ли, Кати, этот музей называется Панорама из-за большой круглой картины, «Битва за Атланту», на которую мы только что смотрели.
Ты знала, что это самая большая картина в мире?
Эта картина отражает историю Гражданской войны. Это была самая масштабная, самая беспощадная и самая дорогая война 19-го века.

Гражданская война была первая современная война, и это была первая война в истории с военными кораблями из металла, и первая, в которой железная дорога играла важную роль.

Это поезд называется «Техас», и ему более 150 лет. Его использовали во время Гражданской войны. Он в слишком плохом состоянии, и мы не можем подойти поближе к нему.

Это паровоз. Людям приходилось нагревать воду с помощью угля, чтобы создать пар. Видишь где у него труба?

После того как мы закончим осматривать выставку, мы можем пойти в магазин сувениров, где ты можешь выбрать себе модель поезда и взять домой. Он будет тебе напоминать о твоем походе в музей.
Даже если ты узнаешь об этом в школе, это здорово и интересно увидеть все в музее.

И здесь тебе не надо слушать весь день скучного учителя.

Знаешь, дорогой, в этом музее много о чем можно узнать. Может, нам присоединиться к экскурсии?

Может быть, ты права. Здесь должна быть какая-нибудь экскурсия. Я могу пройти к входу и посмотреть, когда она начинается.

Я спросил по поводу экскурсии в информационном окне. Мне сказали, что следующая начинается в час. До этого времени мы можем осмотреть парочку экспонатов

Звучит заманчиво. Между прочим, можешь ли ты нам что-нибудь рассказать вот об этом?

На самом деле, это новый экспонат. Боюсь, что не могу вам много о нем рассказать!

Но, безусловно, он интересно выглядит. Вы видите вон то? Что, вы думаете, это может быть?

Хм, это что-то связанное с поездом. Табличка говорит о том, что он тоже 19-го века, но не говорится что это.

Им, в самом деле, следует поместить более информативные подписи к экспонатам. Но мы можем спросить нашего экскурсовода, когда он придет.
Смотри сюда! Это действительно интересно. Здесь некоторые вещи, которые были найдены на поле боя и подарены музею.

Многие солдаты использовали свое собственное оружие в Гражданской войне, и это одно из самых старинных. Я думаю, что это одна из наиболее интересных вещей в этом музее.

Знаешь, после того как мы выйдем из музея, мы можем пойти посмотреть на поле битвы. Мне кто-то сказал, что если повезет, то можно еще до сих пор найти старые пули, оставшиеся после Гражданской войны.

Нам нужно начинать экскурсию. Я думаю, твоя мама уже ждет нас там.
